
Saeimas un Kultūras ministrijas 
rīkota diskusija

“LATVIJAI - 100 ”
2014. gada 13. jūnijs 

Saeimas nams, Jēkaba iela 11, Rīga 

Diskusija par to, kādi ir Latvijas valsts simtgades svinību organizēšanas principi, mērķi un 
uzdevumi, organizācijas struktūra, neatliekamie infrastruktūras objekti un programmai “#LV100” 
nepieciešamais finansējums

DARBA KĀRTĪBA

10.15 – 11.00  DALĪBNIEKU REĢISTRĀCIJA, kafija, Lielais vestibils

11.00 – 11.10  DISKUSIJAS ATKLĀŠANA, Sarkanā zāle 
Solvita Āboltiņa, Saeimas priekšsēdētāja

11.10 – 12.00  PREZENTĀCIJAS 
Dace Melbārde, kultūras ministre 
Jānis Dripe, Kultūras ministrijas eksperts 
Jorma Sarvs, Estonia 100, 
ES Padomes prezidentūras 2018 starptautiskās programmas vadītājs

12.00 – 13.30 PARALĒLĀS PANEĻDISKUSIJAS

I  PANEĻDISKUSIJA
 Kādi ilgtspējas projekti kultūras, izglītības, zinātnes un inovācijas nozarēs būtu 

jāattīsta? Kādai jābūt kultūras programmai? Kādus Kopienu projektus vēlamies 
attīstīt līdztekus jau īstenotajiem? Kādus starpnozaru un starptautiskos 
projektus un programmas vēlētos attīstīt, atzīmējot Latvijas simtgadi?

 Sarkanā zāle

 Paneļa dalībnieki: 
Inese Lībiņa-Egnere, Saeimas priekšsēdētājas biedre 
Dana Reizniece-Ozola, Saeimas Izglītības, kultūras un zinātnes 
komisijas priekšsēdētāja 
Raivis Dzintars, Saeimas Izglītības, kultūras un zinātnes komisijas 
Valstiskās audzināšanas apakškomisijas priekšsēdētājs 
Ingūna Rībena, Saeimas deputāte 
Juris Dambis, Nacionālās kultūras padomes vadītājs, 
Valsts kultūras pieminekļu aizsardzības inspekcijas padomes loceklis 
Ieva Zībārte, arhitekte, žurnāla “Modernists” redaktore 
Rūta Muktupāvela, Latvijas Kultūras akadēmijas rektore 
Ojārs Spārītis, Latvijas Zinātņu akadēmijas prezidents 
Uģis Brikmanis, režisors

 Diskusiju vada Edgars Raginskis, žurnālists



Diskusija būs skatāma arī tiešsaistē Saeimas interneta mājaslapā www.saeima.lv, 
portālos www.lsm.lv un www.delfi.lv

II  PANEĻDISKUSIJA
 Latvijas piedāvājums jaunietim, kuram 2018. gadā aprit 18 gadi? 

Kā iesaistīt jauniešus Latvijas simtgades svinēšanā? Kādi mājasdarbi 
jāizdara, lai, atzīmējot Latvijas simtgadi, varam lepoties? Kādi projekti 
jauniešu auditorijai būtu jāuzsāk jau šobrīd (interaktīvi mācību līdzekļi par 
Latvijas vēsturi, zinātni, literatūru, mākslu un kultūru)?

 Balsošanas zāle

 Paneļa dalībnieki: 
Jānis Vucāns, Saeimas sekretāra biedrs 
Ilmārs Latkovskis, Saeimas Sabiedrības saliedētības komisijas priekšsēdētājs 
Jānis Upenieks, Saeimas deputāts 
Marjana Ivanova-Jevsejeva, Saeimas deputāte 
Romāns Alijevs, Rīgas Klasiskās ģimnāzijas direktors, 
Valsts prezidenta Mazākumtautību konsultatīvās padomes priekšsēdētājs 
Raimonds Elbakjans, projekta “Ghetto Games” vadītājs 
Ilona Bičevska, biedrības “Avantis” radošā direktore 
Kārlis Upsavs, Rīgas skolēnu domes eksprezidents, 
Vislatvijas jauniešu mediju organizāciju projekta 
“Young Media Sharks” dalībnieks

 Diskusiju vada Ilze Saleniece, Britu padomes Latvijā programmu vadītāja

III  PANEĻDISKUSIJA
 Kāda varētu būt uzņēmēju iesaiste Latvijas simtgades svinībās? Kā valstij 

godināt veiksmīgus uzņēmējus? Mentoru skola? Kārtība, kādā izdarāmi 
ziedojumi un sniedzams cita veida atbalsts ar Latvijas simtgadi saistīto 
projektu īstenošanai. Atvērts zīmols #LV100 

 Dzeltenā zāle

 Paneļa dalībnieki: 
Jānis Reirs, Saeimas Budžeta un finanšu (nodokļu) komisijas priekšsēdētājs 
Arvils Ašeradens, Saeimas Sociālo un darba lietu komisijas priekšsēdētājas biedrs 
Jānis Ozoliņš, Tautsaimniecības, agrārās, vides un reģionālās politikas komisija 
Ņikita Ņikiforovs, Saeimas deputāts 
Maija Celmiņa, AS “Lattelekom” korporatīvo attiecību direktore 
Aiva Vīksna, SIA “Lietišķās informācijas dienests” direktore , LDDK viceprezidente 
Andris Vanags, AS “Sakret Holding” padomes priekšsēdētājs, LTRK valdes loceklis 
Sandis Kolomenskis, SIA DPA valdes loceklis, kvalitātes kompetences centra 
“DPA Squalio” direktors

 Diskusiju vada Ģirts Timrots, žurnālists

www.saeima.lv
www.lsm.lv
www.delfi.lv

